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Samenvatting 

Op stelling 1 ‘Afslag10 is een verrijking voor Horst aan de Maas’ antwoordt in totaal 40% van de 

respondenten: "(zeer) mee eens". In totaal 23% van de respondenten antwoordt: "(zeer) mee 

oneens". Het meest gekozen antwoord (31%) is: "Mee eens". Het middelste antwoord (mediaan) is: 

"Neutraal". 

 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipHorstaandeMaas, waarbij 448 deelnemers zijn 

geraadpleegd.  
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1. Resultaten 

Afslag10 

Onlangs werd de gemeentelijke visie voor Afslag10 vastgelegd. Afslag10 is een 
samenwerkingsverband waarbij 10 initiatiefnemers, uit de segmenten sport, recreatie, 
cultuur, onderwijs, bedrijfsleven, zorg en overheid, de handen ineen hebben geslagen om met 
het gelijknamige gebied een nieuwe richting in te slaan. 

 
Op stelling 1 ‘Afslag10 is een verrijking voor Horst aan de Maas’ antwoordt in totaal 40% van de 

respondenten: "(zeer) mee eens". In totaal 23% van de respondenten antwoordt: "(zeer) mee 

oneens". Het meest gekozen antwoord (31%) is: "Mee eens". Het middelste antwoord (mediaan) is: 

"Neutraal". 

Toelichting 
Zeer mee 
eens 

• Geweldig initiatief. Laat de gemeente vooral bestuderen als hier ook zwembad en 
olympisch sportcentrum kan komen. Waarom alles verspreiden in de gemeente 
Horst aan de Maas als centraal er iedereen plezier van kan hebben. 

• Mooie ambitieplek! Belangrijk voor toekomstige leefbaarheid van Hors 

• We horen de laatste tijd weinig meer van Afslag 10. Dat mag wel veranderen. Er 
moeten concrete successen komen. 

• Zo maak je een gebied efficiënt in gebruik, veilig, met een sociale controle en 
gezamenlijke verantwoordelijkheid van alle gebruikers. Top initiatief! 
 

Mee eens • Deze samenwerking is een verrijking maar wil niet zeggen dat automatisch 
zwembad en sporthal verplaatst moet worden. 
Eerst zorgen voor voldoende gedragenheid onder inwoners voor zo'n dure 
investering . Eventueel referendum als de gemeenteraad er niet uitkomt 
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• Het is een verrijking voor het centrum-dorp Horst, maar of dorpen in de periferie 

van de gemeente  (Griendtsveen, Evertsoord, Broekhuizen) daar wat aan hebben, 
is maar zeer de vraag. Ja, die inwoners kunnen naar Horst gaan, maar dat 
betekent altijd ver reizen. Iedereen heeft graag zo'n voorziening in zijn eigen 
buurt. 
 

• Maar het mag niet ten kosten gaan van de natuur.(want die zie ik niet in de 
segmenten die inspraak hebben) en het moet een duurzaam initiatief zijn. 
 

Neutraal • Ben bang dat negen partijen de rekening bij èèn partij leggen, de overheid en dus 
de belastingbetaler. daar ben ik tegen. Als voorbeeld het nog goede zwembad "de 
Berkel" inruilen voor iets wat heel duur voor ons allen gaat worden. 

• Dat zal nog moeten blijken. Samenwerken is altijd goed maar tot nu toe lees ik 
vooral over abstracte doelen en zie ik nog weinig concrete resultaten 

• Eerst zien, dan geloven. Er liggen grootse plannen. Ik ben benieuwd wat hiervan 
daadwerkelijk uitgevoerd kan/gaat worden en of deze dingen wel passen, 
rendabel zijn en een doelgroep hebben in Horst. 

• Het kan een verrijking zijn, maar lijkt de burgers van de hele gemeente ontzettend 
veel belastingcenten te kosten. De verhouding moet in balans zijn en dat lijkt nu 
niet. Is dit geen prestige project ipv goed voor de hele gemeente? 

• Het lijkt wel een prestige project! Maar het zorg domein kan wachtten en zo ook 
verkeers veiligheid Sevenum/ Hegelsom! Hoezo prioriteiten in wat ECHT 
noodzakelijk is? Afslag 10 staat hier voor mooi zijn voor de Gemeente? 

• Ik heb me daar niet genoeg voor ingelezen 

• Ik weet eigenlijk nog niet precies wat dit allemaal inhoud. is het geen geld 
verslindend project. krijg je alles op een lijn. 

• Is mij te weinig bekend wat het allemaal in moet gaan houden en wie er voor die 
kosten moet gaan opdraaien de komende jaren. 

• Weet ik niet of ' afslag 10' een verrijking zal kunnen zijn 

• Zorg goed voor het groen wat er in dat gebied nog staat !!!!!!!! 
 

Mee 
oneens 

• Afslag 10 moet gewoon natuurgebied blijven 

• Als het ten koste gaat van de accommodaties in de omliggende dorpen ben ik er 
niet mee eens. sportpark in Lottum bijvoorbeeld kan wel een injectie gebruiken 

• Ben bang dat het een (financiële) bodemloze put gaat worden. 

• Denk alleen een verrijking voor Horst zelf en niet zozeer voor de omliggende 
kerkdorpen. Het vergt nogal een grote investering, is daar wel geld voor. 

• Dit wordt weer net zo'n bodemloze put als het Gasthoes. 

• Eerst maar eens zien of het financieel wel verantwoord is en niet de zelfde 
blunder maken als bij het gasthoes, zoals eerst geld uitgeven aan realisatie, 
tekorten bij herhaling aanvullen en geen of gebrekkige exploitatie berekening 
hebben. 

• Het is mij nog steeds niet duidelijk wat onder afslag 10 valt en wat er de komende 
jaar gebouwd gaat worden. 

• Is iets voor een select groepje mensen, waarom er dan zoveel geld in gestoken 
moet worden is mij een raadsel. Die broek is vele maten te groot voor Horst. 
Verder is het maar allemaal vaag wat ze willen, geen duidelijke visie, alles wordt 
maar klakkeloos onder afslag 10 geschaard 

• Niet op de manier van nu 
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• Vind het onhandig omdat het voor mij erg ver weg is. Daarnaast heeft het ook 
charme dat dingen klein blijven ondanks dat er samen meer gedaan kan worden 
financieel gezien. En dat prestige zwembad vind ik al helemaal onzin. Nu ligt het 
zwembad mooi op fiets afstand voor een groot deel van de kinderen van horst. 
Straks niet meer. Ik vraag me af wie hier rijker van wordt..... 

• Voor kerkdorp Horst wel, niet echt voor de gemeente 

• Wellicht wel voor Horst. Niet zozeer voor de andere dorpen van horst aan de 
maas 
 

Zeer mee 
oneens 

• Alle voorzieningen zijn er al.! Verbeter deze en steek geld in gebouwen voor 
scholen in horst aan de maas 

• Alles voor Horst en niks voor de dorpen rond Horst. 

• Een gebed zonder einde, het lijkt het floriade fiasco wel te worden, later er achter 
komen dat er nog iets ontbreekt en dan moeten er weer belastinggeld verspild 
worden om dat toch mogelijk te maken voor 15 jaar!!! 

• Geldverspilling, de gemeente trekt een te grote broek aan, ik zie de tekorten al 
komen  en op wie wordt dit afgewenteld? 

• Het is een geldverslindend over ambitieus project. De gemeente kan het geld 
beter steken in de zorg waar grote tekorten zijn. 

• Het kost alleen maar geld, en nog eens geld. Te betalen door mensen die er zelf 
niets aan hebben. Alleen projectontwikkelaars wordne er wijzer van. 

• Het wordt ons door de strot geduwd; geldverslindend en prestigeproject; 
kapitaalvernietiging door vervanging van sporthal en zwembad welke nog gewoon 
voldoen!!! 

• Het zwembad renoveren en het geld van het nieuwe zwembad gebruiken voor 
een goede bibliotheek in de gehele gemeente. 

• Ik denk dat het vooral voor veel verenigingen en bedrijven een prestigeproject is. 
Als je de burger zou vragen hoeft het voor de meerderheid niet. Verder vindt ik de 
locatie niet goed, ivm de natuur 

• Is een  verrijking voor HORST zullen ze bedoelen . Hier gaat het WEER alleen om 
Horst , daar wordt WEER veel geld in gepompt waar kerkdorpen eigenlijk op staan 
te wachten . Maar zoals zo vaak draait hier alles alleen maar om HORST zelf 
!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! 

• Klein Papendal moet en zal er komen!  Maakt niet uit wat het kost. Gigantische 
investering voor een kleine groep mensen. Voor investeringen in de kleine dorpen 
is nauwelijks geld, Alles gaat naar Horst 

• Misschien alleen voor Horst ? 

• Nut en noodzaak zijn nergens echt bekeken van het plaatsen of verplaatsen van 
hallen en zwembad. Zakelijke belangen en van een enkele sportvereniging zijn de 
drijvers 

• Op zich niks tegen de samenwerking van al die partijen, maar stop daar niet 
zoveel gemeenschapsgeld in. 

• Pure kapitaalvernietiging en verkwisting. Bovendien is dit 180 graden de 
verkeerde kant uit. 
Als de politici ook maar iets menen van 'De Gezondste Regio' (en dat betwijfel ik 
ten zeerste), dan moeten ze het sporten juist erg decentraliseren en bereikbaar 
maken voor iedereen. Het hele Afslag 10 verhaal is pure vriendjes politiek, 
machtspolitiek en misschien corruptie. Ik heb mijn twijfels bij de integriteit van de 
politici. 
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• Steeds meer mee oneens omdat er geen duidelijkheid komt over de inhoud, de 
doelstelling en de kosten. Heel Afslag 10 lijkt steeds meer te verworden van een 
prestige project voor een paar mensen. 
Het kan niet zo zijn dat we Afslag 10 gaan bouwen en daarvoor in de dorpen en 
wijken op publiek zaken en mogelijkheden gaan kosten cq op gaan heffen. Waar 
Horst bekend staat om een goede infrastructuur voor welzijn wordt dit met 
sommige huidige plannen met voeten getreden 

• Veel te dure "hobby"en heeft voor de andere kernen geen toegevoegde waarde. 

• Verrijking, verarming zul je bedoelen. Burger moet dit weer betalen of je gebruik 
van “ kunt” maken of niet. 
 

Weet niet • Heb er wel over gehoord maar weet niet wat ze doen en waar ze voor staan. 
(nieuwe richting??) 

• Ik weet niet waar afslag 10 komt! 

• Op dit moment zie ik het vooral als paradepaardje waar weer heel veel geld in 
gaat verdwijnen....zoals ook met de Floriade, het Gasthuis, en in de toekomst de 
plannen tot gezondste regio. En dan het tekort wijten aan de kosten van de 
jeugdzorg (en dus het geld ook weer uit dat potje vissen). Degene die dat heeft 
verzonnen moest zich schamen! 

• Snap nog steeds niet wat het precies inhoud. 
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2. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek : TipHorstaandeMaas 
Onderwerpen : Afslag10 
Enquêteperiode : 17 juni 2019 tot 23 juni 2019 
Aantal respondenten : 448 
Foutmarge : 4,6% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Aantal vragen : 1 
Rapportagedatum : 24 juni 2019 

 

* Met het betrouwbaarheidsniveau van 95% wordt bedoeld dat de resultaten in dit onderzoek in 

95% van de gevallen overeenkomt met de werkelijkheid. Hierin wordt altijd een foutmarge 

meegenomen, in dit geval bedraagt de foutmarge 4,6%. De resultaten in dit onderzoek kunnen 4,6% 

afwijken. Wanneer de foutmarge onder de norm 5% zit, dan is er spraken van een representatief 

onderzoek. Dit is hier wel het geval. 

 

Methodiek 
o In overleg met Kempen Media zijn de vragen opgesteld. 
o De vragenlijst is verstuurd naar de leden van het Tip-burgerpanel op 17 juni 2019 door middel 

van een begeleidend schrijven.  
o Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 

 

Leeswijzer 
De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden die de respondenten hebben 

gegeven tijdens het invullen van de enquête. Hier kunnen spellings- en grammaticafouten in zitten. 
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3. TipHorstaandeMaas 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving.  

Onderzoeksbureau Toponderzoek wil de betrokkenheid van de inwoners van Horst aan de Maas 

vergroten. Via het panel TipHorstaandeMaas kunnen alle inwoners in de gemeente Horst aan de 

Maas hun mening kenbaar maken over onderwerpen die leven in hun samenleving. Ze geven raad, 

tips, om een gemeenschappelijk vraagstuk aan te pakken. 

Aan de hand van deze marktinformatie (marktonderzoek) kunnen onder andere ondernemers, 

belangenverenigingen, politici en ambtenaren onderbouwd keuzes maken. Kijk hier voor de 

mogelijkheden. 

Op tiphorstaandemaas.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipHorstaandeMaas is een gemeenschapspanel, 

opgezet vanuit de gemeenschap. Heeft u 

marktonderzoekvragen  of andere vragen over 

burgerraadplegingen, dan kunt u deze altijd 

stellen aan enquete@toponderzoek.com. Het is 

ook mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen 

voor de lokale peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

TipHorstaandeMaas maakt het gemakkelijk om zonder veel moeite je zegje te doen! En om snel 

marktinformatie op te halen over Horst aan de Maas en omgeving. 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Vaccineren, ‘Social Media’ en ‘Orgaandonatie’. 

 

  

https://www.tiphorstaandemaas.nl/marktonderzoek
https://www.tiphorstaandemaas.nl/marktonderzoek
http://tiphorstaandemaas.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tiphorstaandemaas-nl-1
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://tiphorstaandemaas.nl/onderzoeksresultaten-tip/tiphorstaandemaasnl--onderzoekresultaten-20182019/s/689
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4. Toponderzoek 

Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Expeditiestraat 12  
5961 PX Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860103 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/

